

2019 中國國際錢幣(上海)展銷會

2019 China International Coin Expo (Guangzhou)

參展申請表 Exhibition Application Form

參展商資料 Exhibitor Information

公司名稱/Company Name	中文/English		
代表姓名/Representative	中文/English	姓/Family Name	名/Given Name
联系地址/Address			郵編 /P.C.:
國家/Country		電郵 E-mail	
電話 Tel/Mob		傳真 Fax	
為配合大會宣傳，請將參展品牌之標誌及公司簡介電郵 info@chinacoinshow.com 。			
For promotional purposes, please email company logo and information to info@chinacoinshow.com .			

參展工作證資料 Exhibitors Badge Information

序號 No.	姓名 Name	序號 No.	姓名 Name
1		2	
3		4	

請列出貴公司所需工作證人員名單，同時提供每位參展工作人員照片用來製作證件，如需證件數量超出標準，需另外繳納 100 元人民幣每件。

Please refer to the number of badges allowed per table below. Photos of badge holders must be sent to us prior to the show in order for the badges to be ready. Non badge holders will be charged the public rate for entry.

展位選擇 Bourse Selection

展位類型/Table Type	證件數/Number of badges	展位數/Number of tables	價格/Price (RMB/USD) rate=7
A 特裝 Special Booth (5.5m x2m)	4	1 (A8)	RMB 22,000 / USD 3,140
A 特裝 Special Booth (4.5m x2m)	4	1 (A16)	RMB 18,600 / USD 2,700
A 轉角 Corner Booth (3m x2m)	3	10	RMB 15,000 / USD 2,200
A 標準 Standard Booth (3m x2m)	3	12	RMB 12,000 / USD 1,750
B 轉角 Corner Table (2m x2m)	2	12	RMB 7,000 / USD 1,020
B 標準 Standard Table (2m x2m)	2	14	RMB 5,000 / USD 730
C 轉角 Corner Table (1m x1m)	1	4	RMB 3,000 / USD 440
C 標準 Standard Table (1m x1m)	1	16	RMB 1,680 / USD 250

公司印鑑及負責人簽署

Company Stamp & Authorized Signature

日期 Date

*特此聲明，本人已經詳細閱讀并了解本申請表中的全部條例與政策，組委會擁有本次活動的最終解釋權。

I hereby declare that I have read and understood all the terms and policies on this application form. The organisers will have the final say in any disputes.

報名截止日期 Enrollment Deadline : 2019/10/30

展覽平面圖 Exhibition Floor Plan



参展注意事项 Payment Policies

大會銀行帳號 CICE Official Bank Info:

国内银行打款

开户行：中国银行广州海珠中路支行

账号：6216 6119 0001 7844 968

账户名：王德胜

海外银行使用 / For Oversea client usage

Bank: BANK OF CHINA HAIZHUZHONG ROAD SUB-BRANCH, GUANGZHOU

Address: 245, HaiZhuZhong Road, Guangzhou, China

Account No.: 6216 6119 0001 7844 968

Account: WANG DESHENG

Swift Address: BKCHCNBJ400

付款須知 Payment Policies:

1) · 參展商在提交本參展申請表時，須要一次性支付全部參展費。

Exhibitors need to make full payment when submitting the application.

2) · 參展商如果未能在申請提交后的一周內完成付款，所提交的申請將會被視為無效。

The application will be cancelled if table fees are failed to pay by a week after submitting the application.

3) · 參展展位的價格以人民幣結算，如您的付款方式以其他貨幣結算，請與我們聯繫。

The final payment should be paid in RMB. If exhibitors need to pay in other currency or other payment method, please contact with us.

4) · 以上付款及費用涉及銀行匯費部份，將由申請參展商承擔。

Exhibitors assume any remittance cost of bank caused by the above terms.

參展注意事項 Notice:

1) · 大會組委會竭力為大家提供錢幣交流平臺，但對展會中交易的錢幣爭議、糾紛不承擔任何經濟與法律的責任。任何買家對購得錢幣有任何疑問，需自行與賣家協商。

CICE will not take responsibility or be involved in any commercial and legal disputes arising between sellers and buyers.

2) · 為嚴格規範中國國際錢幣展品質，大會組委會嚴禁任何參展單位或個人出售偽品錢幣。如有舉報或發現出售偽品錢幣，且經共組人員勸阻無效，大會將取消參展單位或個人的參展資格，并扣除相應參展費。首日發現扣除 50%參展費用，次日發現扣除 80%參展費用，最後一日發現扣除全部參展費用。

CICE strictly forbids the selling of counterfeit material in the shows. Confirmed cases of such cases may lead to the exhibitor barred from our shows immediately and permanently. The exhibitors who are selling the fake items will be expelled and receive part or none of exhibition fee. If it is found on the first day, 50% exhibition fee will be returned to the exhibitor. If it is found on the second day, 20% exhibition fee will be returned. If it is found on the last day, none of exhibition fee will be returned..

3) · 大會組委會在展會期間實行嚴格的安保措施，但由參展人數眾多，參展商需自行保管好自身錢物。有任何物品遺失，大會將積極協助，但亦不承擔經濟與法律的責任。

CICE will not bear any responsibility for loss or theft of possessions at the show venue.